
Na pavučinu si
Hu3toPeče Dlouhá deba-
ta, zda si půjčit miliony na
modernizáci centra volného
času Pavučina v Hu§tope
či.h na Břeclavsku, je u
konte. Tamni zastupitelé
odsouhlasili podáni žádosti
o úvěr Ve \,Jrši jed€natřicet
milionú koíun,

představitelé města věň,
že diky Ýýběrovému řízení
na dodavatele se částka na
konpc sniží. přesto 5e ozvala
opozice s několika výtkami,
"pro inv€stici do nového
C€nlra js€m od začátku hla
solal Pře§ různé dohaaly se
nakonec rozhodlo, že se te-
dy vezme úvěr, souhlasím s
um Ž€ j€ to kljčová investi_
c€ klerá ie nutná už několik
l€t ]sem rád, že b!de, jen
rnl vadi způsob íináncová-
ni " naíážel na zádluženl

půjčí miliony
,' /{,

ová pawčina
.6távbá dvoupatřové bu-
dovy cafira yolného č§u
PlYUdn. už žačalá,
. Nabídne místo plo
k oúxy l ubytování,
. Hustopečští UvážUjí i o
umí§tění cňríněné dnny,

města opozični zastupitel
Jiři Kadínka,

Město si zároveň zažádalo
i o dotaci, ,Zda uspěieme,
bud€me vědět na jaře
pňštiho roku, Pokud by to
!yšlo, ílvěr j€ nastav€ný ja
ko investiční akce města,
takže ho lze využít také ii
nak," vysvěllila vedouci
ekonomického odboru hus-
topečské ťadnice Jana Fabi-
gová. (ber)


